
Vraag nr. 207
van 7 juli 1998
van de heer LUK VAN NIEUWENHUYSEN

Maison de la Jeunesse Wezembeek-Oppem  –
Gemeentelijke subsidiëring

In het meinummer van de Randkrant verklaren
twee jongeren uit Wezembeek-Oppem dat het
"Maison de la Jeunesse" in de praktijk voor een
stuk zou worden gefinancierd met middelen van de
Vlaamse Gemeenschap.

Dat zou eveneens het geval zijn voor de Franstali-
ge algemene privé-bibliotheek in die gemeente.

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 262
van 3 juni 1998 stelt minister Martens dat een
onderzoek naar de rechtmatigheden van eventuele
gemeentelijke subsidies aan deze beide initiatieven
tot de bevoegdheid behoort van de gouverneur van
Vlaams-Brabant en/of van de minister van Binnen-
landse Aangelegenheden (Bulletin van Vragen en
Antwoorden nr. 1 van 9 oktober 1998  –  red.).

Kan de minister meedelen of er reeds een dergelijk
onderzoek werd verricht, dan wel of hij de gouver-

neur van Vlaams-Brabant gelast heeft een onder-
zoek uit te voeren ?

Antwoord

Ik verwijs de Vlaamse volksvertegenwoordiger
naar het antwoord op de door hem gestelde vraag
nr. 193 van 16 juni 1998 (zie : blz. 418  –  red.).


